
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren
Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 4. august 2022

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål BB
Vil ministrene give en status for, om der den seneste tid har været alvorlige dyrevelfærds
mæssige problemer i forbindelse med Molslaboratoriets indhegning af kreaturer? Mener 
ministrene fortsat, at dette er en dyrevelfærdsmæssig forsvarlig måde at holde dyr på, og 
hvad vil ministrene gøre for at sikre dyrevelfærden i de kommende naturnationalparker, 
hvor dyrene også er i indhegning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V) og Jacob Jensen (V).

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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